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OBEC  RATENICE 
 321 785 304    Ratenice 67, 289 11 pošta Pečky   

    obec@ratenice.cz    www.ratenice.cz 

  
 

ZÁPIS A USNESENÍ 
 

z 1. zasedání zastupitelstva obce Ratenice konaného 

dne 2.2.2017 od 19 hodin na Obecním úřadě Ratenice, Ratenice 67. 
 

Přítomni: Ing. Martina Podskalská, Vladimír Klouda, Ladislav Kratochvíl, Jan Sadek,  Mgr. Luděk  

                        Kudláček, Ing. Karel Posolda, Ing. Martina Macháčková Roman Hovorka, Eva  

Šmejkalová 

Omluveni:      Eva Šmejkalová, Roman Hovorka 

  

 

 

 

A/ ÚVOD 

Zasedání zahájila starostka Ing. Martina Podskalská a oznámila, že podle prezenční listiny je zasedání 

zastupitelstva obce (dále jen ZO) usnášeníschopné. Přítomní byli seznámeni s návrhem programu 

zasedání, který je součástí zápisu a byl zveřejněn zákonem stanoveným způsobem. Zápis ze zasedání 

pořizuje Jana Sadková.  

 

B/ VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Starostka navrhuje ověřovatele zápisu pana Vladimíra Kloudu a pana Luďka Kudláčka. 

 

Návrh usnesení č. 1: ZO volí ověřovateli zápisu pana Kloudu a pana Kudláčka. 

Hlasování: 7 pro,  0 proti,   zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

C/ NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání vzneseny nebyly.  

 

Návrh programu: 

 

1. ověřovatelé zápisu 

2. rybářská bašta 

3. inventarizace 2016 

4. rozpočtové opatření č.1 

5. dodatek NYKOS 

6. směrnice k zadávání VZ 

7. žádost o dotaci 

8. různé 

 

  

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje výše navržený program. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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D/ PROGRAM ZASEDÁNÍ 

 

2. Rybářská bašta  

 

Tento bod byl zařazen na základě žádosti  M. Semeráda, starosty Cerhenic,  vzhledem k jeho neúčasti 

nebude projednáván. 

 

 

3. Inventarizace 2016 

 

Ing. Martina Macháčková jako předsedkyně HIK předložila ZO zprávu o Inventarizaci majetku a 

závazků obce Ratenice k 31.12.2016.  

Ředitelka MŠ Ratenice A.Čáslavová předložila potvrzení o existenci majetku v MŠ Ratenice a zápis 

z inventur MŠ Ratenice k 31.12.2016. 

ZO schvaluje „Inventarizaci majetku a závazků obce Ratenice k 31.12.2016. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje Inventarizaci majetku a závazků obce Ratenice k 31.12.2016. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

4. Rozpočtové opatření č.1 

 

Pí starostka seznámila ZO s RO č.9 z 31.12.2016 – viz pověření ze dne 13.12.2016 + příloha. 

Pí starostka seznámila ZO s RO č.1/2017 – viz příloha. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje Rozpočtové opatření č.1/2017. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

5. Dodatek NYKOS 

 

Paní starostka předložila návrh dodatku od firmy NYKOS a.s. (tříděný odpad) – navrženo doplnění 2 

kontejnerů na sklo.  

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje podepsání dodatku s firmou Nykos s doplněním 2 kontejnerů 

na sklo.  

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

6. Směrnice k zadávání VZ 

 

Paní starostka předložila návrh Směrnice č.1/2017 k zadávání VZ, která byla upravena dle nového znění 

zákona. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje Směrnici č.1/2017 k zadávání veřejných zakázek. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 
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7. Žádost o dotaci 

 

Paní starostka seznámila ZO s možností požádat o dotaci z MZe na opravu hřbitovní zdi ve výši 70% 

uznatelných nákladů.  

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje podání žádosti na MZe na opravu hřbitovní zdi. 

Hlasování:  7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

8.   Různé 

 

Poptávka TDI – Rekonstrukce MŠ – byly osloveny 3 firmy – viz zápis. Nejlepší nabídku podala firma 

Paringstav s.r.o. Pečky. Bude uzavřena smlouva o TDI. 

  

Běžecký klub Pečky žádá  o příspěvek 1000,- Kč na závod Pečecká desítka, který se uskuteční v sobotu 

11.3.2017 ( máme v rozpočtu na rok 2017). 

 

Vlajka pro Tibet – žádost o připojení se ke kampani vyvěšením vlajky dne 10.3.2017 – odsouhlaseno. 

 

Stavební pozemky p.Chroust – nabízí možnost bezúplatného převedení části jeho pozemku obcí na 

vybudování chodníku. ZO souhlasí a pověřuje pí starostku  dalším jednáním v této věci. 

 

 

kontejnery :   

4.2.  Kudláček  

11.2.  Klouda  

18.2.  Sadek 

25.2.  Posolda 

4.3.  Macháčková 

 

 

Další schůze ZO :  6.3. 2017 od 19.00 hod. 

 

 

 

V Ratenicích dne 2.2.2017 

 

 

 

 

     ……………………………………….                                 ……………………………………. 

               Ing. Martina Podskalská            Vladimír Klouda 

               starosta                                                                                   místostarosta 

 

 

 

 

 

Zápis ověřili:            ………………….. 

 

     ………………….. 


